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PROTOKOLS Nr.041023

2024.gada 31. javarī

SKOLAS PADOMES SĒDE

Skolas padomes sēdes priekšsēdētājs:
Artūrs Skadmanis
Skolas padomes sastāvs:
Pievienots pielikumā

Darba kārtība:

1.Skolas direktors iepazīstina ar kalendārā gada plānoto budžetu. Galvenās pozīcijas, kam izdalīts
budžets:

● klašu ekskursijas - paredzēti 10 eur uz vienu skolēnu, papildus tam 10 eur tiek piešķirti no Skolas
somas projekta. Kopā ~ 600eur uz vienu klasi

● skolēnu motivācijas sistēma - skolēni tiek apbalvoti -semestra beigās ir veicināšanas balvas, gada
beigās - ceļojums

● autovadītāju apmācības - atbilstoši skolai noteiktajiem kritērijiem
● skolas dalība dažādās programmās, piem, MOT
● ķīmijas klases remontam
● skolas centrālās ēkas ieejas mezgla rekonstrukcijai
● ēdnīcas ventilācijas sistēmas remontam
● interneta infrastruktūras uzlabojumi (tai skaitā sākumsskolā)
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Sēdes vadītājs: Artūrs Skadmanis

Sēdi protokolē: Diana Atvare

Uz sēdi ir ieradušies: 21 locekļi

Sēde tiek pasludināta par atklātu: pulksten 18:30
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● e-klases PROF abonēšana izlaiduma klasēm
● sākumskolas ēkas mēbeļu iegādei
● folija segas bērniem un personālam (paredzētas evakuācijas gadījumā, kad ārā ir auksts laiks)
● Mācību grāmatām,kas nepieciešamas skola2030 programmas atbalstam
● interaktīvie ekrāni klasēs
● apbalvojumi par sasniegumiem olimpiādēs (sasniegumus var apskatīt šeit)

2. Sākumskolas celtniecība vēl nav pabeigta. Šobrīd termiņus ir grūti prognozēt, būvniecības darbi
nenotiek. Tiek risinātas sadarības problēmas ar esošo darbu izpildītāju. Tuvākā laikā dome mēģinās
panākt vienošanos par ieplānoto darbu izpildi līdz 31.06.24. Primāri būtu ar būvniekiem vienoties pabeigt
labiekārtošanas projektu, lai varētu palaist autobusus un atbrīvot vietu laukumā.

3. Ar esošo skolas noslodzi (bez sākumskolas), būs nepieciešams izvērtēt vai ir iespējams uzņemt visus
bērnus, kas pieteiksies skolā. Šobrīd notiek pārrunas ar tuvākajām sākumskolām.

4. Gājēju pāreja pie skolas - dome zvanīs uz Valsts ceļiem un vēlreiz runās, piesolīs iedzīvotāju protestu,
jo citu instrumentu vairs nav. Kādu laiku atpakaļ Valsts ceļi solīja, ka uzliks ierobežojumus (malas) pie
gājēju pārejas, lai būtu drošāka pārvietošanās..

5. Vēl aizvien ir problēma ar bērnu aizvešanu un paņemšanu no skolas, veidojas rindas ar mašīnām.
Lūgums vecākiem -izturēties iecietīgi vienam pret otru un lieki nekavēties bērnus izlaižot/paņemot,
ievērot ceļu satiksmes noteikumus un drošību. Kā arī atgādināt, ka skola nodrošina autobusus, kas bērnus
var aizvest un atvest no skolas (sarakstu var apskatīt šeit).

6. Jaunā ēdināšanas norēķinu sistēma Mily ir palaista. Ēdnīcā nav paredzēta norēķināšanas ar kartēm.
Bērni, kas atsevišķi pērk ēdienu norēķinās ar skaidro naudu, pagaidām tas tā arī paliks. Dome pie nākamā
iepirkuma iestrādās prasību norēķināties ar kartēm. Dome noskaidros vai var iestrādāt norēķināšanos par
ēdienu jau pašā Mily platformā, izmantojot e-maciņu.

Pusdienu porciju lielums netiks palielināts, tas ir atbilstošs noteikumeim. Izvēles ēdienkarte nav pieejama
digitālā veidā, tikai uz tāfeles ēdnīcā. Komplekso pusdienu ēdienkarte pieejam šeit. To regulāri pārskata
arī skolēnu padome.

7. Motivācijas sistēma - nav skaidri nosacījumi (ne bērniem, ne vecākiem) kas jādara, lai bērns iegūtu
apbalvojumus. Skolas pārstāvji atgādina, ka motivācijas sistēma pieejama e-klasē bērna profilā. Bērni tajā
nav atrodami pēc vārda, uzvārda, bet gan speciāla numura (iegūstams pie klašu skolotājiem). Lūdzām
nodrošināt, lai klases audzinātāji katra gada sākumā vecāku sapulccē atjauno informāciju par motovācijas
sistēmu un kritērijiem pēc kādiem skolēni tiek vērtēti. Papildus informāciju par motivācijas sistēmu var
iegūt šeit

8. Bērnu fotogrāfijas publiskā vidē - vispārējā kārtībā atrunāta ar GDPR regulu. Ja vecāks nevēlas, lai
bērna fotogrāfijas būtu publiski pieejamas, nepieciešams sazināties atsevišķi ar skolu un lūgt izņemt no
vietnēm. Ja vecāki ir devuši atļauju bērnu bildes publiskot (iesniedzot dokumentus skolā), vecākam ir
tiesības jebkurā brīdī to atskaukt.

9. Fotogrāfēšanās - nākamo reizi, kad tiks organizēta fotogrāfēšanās, tiks veidota vēcāku aptauja, lai
noskaidrotu, kuru pārstāvi aicināt.

10. Gērbšanās ABC - lūgums vecākiem atgādināt, ka skolas vidē bērniem būtu jāģerbjas atbilstoši.
Papildus informāciju var atrast šeit

11. Tiks aktuālizēts skolas padomes nolikums līdz februāra beigām.
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https://www.ulbrokas-vsk.lv/lv/macibas/lepojamies/
https://www.ulbrokas-vsk.lv/lv/autobusi/
https://www.ulbrokas-vsk.lv/lv/edinasana/
https://www.ulbrokas-vsk.lv/lv/audzinasana/audzinasanas-darba-programma/skolenu-motivacijas-sistema-/
https://www.ulbrokas-vsk.lv/lv/audzinasana/noderigi-padomi/
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Nākamā tikšanās ieplānota 15.05.24
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